

净味高透色浆[SJ系列] ODORLESS HIGH PERMEABLE COLOR PASTE

净味高透色浆是采用进口透明颜料和特殊树脂载体精心研磨而成，产品着色力强、研磨细度好、净味效果好、颜色鲜艳度好、层次感强，闪色效果好，骨黑比一般黑色浆有更好的透明度，可加入擦得丽中调色使用，产品比一般的格丽斯色浆更透，颜色更艳。

The pure flavor high color paste is made from imported transparent pigment and special resin carrier. The product has strong tinting strength, good grinding fineness, good net smell, good color brightness, strong sense of layering, good effect of flashing color, better transparency of bone black than ordinary black paste. It can be added to polish the medium color, and the product is more penetrating and colourful than the ordinary Gelis colorant.

使用方法

- 直接加在实木擦得丽里，搅拌均匀，即可使用。

注意事项

- 使用前必须搅拌均匀并做好相容性试验，确定色浆与体系完全相容方可进行调色。
- 每次使用完毕后请注意密封，以免色浆表面污染或溶剂挥发过多造成干结，影响下次使用。
- 贮存条件为阴凉干燥通风，未开封的产品有效期为18月。

贮存

- 避光，贮存于阴凉、避光干燥通风处

包装规格

- 25kg/5kg

USAGE METHOD

- Directly add it to the solid wood and rub it evenly, then it can be used.

MATTERS NEEDING ATTENTION

- Before use must be mixed evenly and do a good solubility test to determine the color paste and the system is fully compatible before the color.
- After each use, please note that the seal, so as not to paste surface contamination or solvent evaporation caused by excessive dry, used for next time.
- Storage conditions are cool, dry and ventilated, unopened products for a period of 18 months.

KEEP IN STORAGE

- Store in a cool, dark, dry and ventilated place

PACKING SPECIFICATION

- 25kg/5kg

基础参数 BASIC PARAMETERS

| 产品编号 Product No. | 产品名称 Product name | 颜料索引号 C.I.NO | 色相 Colour | 颜料含量 Pigment% | 耐光性 Light fastness | 耐热性 Heat resistance | 耐酸 Acid resistance | 耐碱 Alkali resistance |
|---------------------|----------------------|-----------------|---|------------------|-----------------------|------------------------|-----------------------|-------------------------|
| SJ-700 | 净味高透艳黄色浆 YELLOW | P.Y.83 |  | 17 | 8 | 180 | A | A |
| SJ-701 | 净味高透艳红色浆 RED | P.R.48 : 2 |  | 14 | 6 | 160 | A | A |
| SJ-702 | 净味高透黑色浆 BLACK | P.BK.7 |  | 13 | 8 | 200 | A | A |
| SJ-705 | 净味高透氧化铁黄色浆 YELLOW | P.Y.42 |  | 40 | 8 | 200 | A | A |
| SJ-706 | 净味高透氧化铁红色浆 RED | P.R.101 |  | 40 | 8 | 200 | A | A |
| SS-707 | 净味高透氧化铁黑色浆 BLUE | 混色 |  | 40 | 8 | 200 | A | A |